

公開資訊觀測站精華版

本資料由 (上市公司) 2428 興勤 公司提供

序號	1	發言日期	112/05/23	發言時間	18:10:19
發言人	鐘世英	發言人職稱	總經理	發言人電話	07-5577660
主旨	澄清自由時報報導				
符合條款	第 51 款	事實發生日	112/05/23		
說明	<p>1.事實發生日:112/05/23</p> <p>2.公司名稱:興勤電子工業股份有限公司</p> <p>3.與公司關係(請輸入本公司或子公司):本公司</p> <p>4.相互持股比例:不適用</p> <p>5.傳播媒體名稱:自由時報</p> <p>6.報導內容:據悉,興勤遭到檢調搜索,是因為內部員工爆料,被約談的三名員工,包含總經理鍾世英。</p> <p>7.發生緣由:大眾傳播媒體報導</p> <p>8.因應措施:本次調查主要係針對總經理及其他兩名員工之個人行為,不涉及本公司業務,對本公司財務業務無影響。</p> <p>9.其他應敘明事項:無。</p>				

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後,由本系統對外公佈,資料如有虛偽不實,均由該公司負責。

Historical Information

Provided by: THINKING ELECTRONIC INDUSTRIAL CO., LTD

SEQ_NO 1 Date of announcement 2023/05/23 Time of announcement 18:26:51

Subject Clarification of media report

Date of events 2023/05/23 To which item it meets paragraph 51

Statement

- 1.Date of occurrence of the event:2023/05/23
- 2.Company name:Thinking Electronic Industrial Co., Ltd.
- 3.Relationship with the Company (please enter "the company itself" or "subsidiaries"):the company itself
- 4.Reciprocal shareholding percentage:N/A
- 5.Name of the reporting media:Liberty Times
- 6.Content of the report:It is reported employees of THINKING broke the news and its three employees accepted prosecutorial investigation, including its President, S.Y. Chung.
- 7.Cause of occurrence:Mass media reporting
- 8.Countermeasures:The investigation is mainly aimed at behaviros of President and the other two employees, and which does not involve the company's business and has no impact on the company's financial status and business.
- 9.Any other matters that need to be specified:None